

Ranch View Elementary School: Online Annual Update

Title: Online Annual Update is Now Open

Date: May 3, 2021

It's time to plan for next year already! Naperville School District 203 will perform its Online Annual Update for the 2021-2022 school year for all returning students entering grades preschool or 1st -12th grade.

Ranch View Elementary School- To access the supplemental information on our website, please click here [add your link].

Beginning today, May 3, 2021, all families will be required to update their student's information through their Campus Parent Account. The Online Annual Update for returning families must be completed by May 31, 2021. We will not be able to assign your student to a teacher or schedule for the 2021-2022 school year until the Online Annual Update is completed. If you do not complete your update by the deadline, you will be required to complete the Online Annual Update **AND** provide proof of residency in order for your student(s) to attend a Naperville 203 school for the 2021-2022 school year.

The following information will assist you in completing each of your student's Annual Update for the 2021-2022 school year:

- To access the Online Annual Update, you will need your Campus Parent username and password. If you do not have a Campus Parent Account, contact *Parent Support* at parentsupport@naperville203.org.

If your Online Annual Update reflects a change of address, proof of residency at your new address must be provided. If there is a change in the family structure *i.e. divorce*, a Parenting/Custody Agreement must be provided for these changes/updates to take effect. Documents may be uploaded for review while completing your Online Update, emailed to Enrollment203edocs@naperville203.org or they may be brought into our Centralized Enrollment Office. Please call 630.416.2834 to make an appointment. Residency and enrollment information can be found on our website at www.naperville203.org/enrollment. If you have any questions regarding your Online Update application, please email Maureen Dvorak, School Services Manager, at mdvorak@naperville203.org.

If you know that your student(s) will not be returning in August, please let the school know as soon as possible.

Ranch View 小学:在线年度更新

标题: 在线年度更新已经开始

日期:2021年5月3日

现在已经到了为明年做计划的时候了! 内珀维尔203学区将为所有在2021-2022学年进入学前班 (preschool) 或1-12年級的返校學生進行在线年度更新。

Ranch View小学-访问我们网站的补充信息，请点击这里[add your link]。

从今天, 2021年5月3日开始, 所有家庭都需要通过Campus Parent账户更新学生的信息。返校家庭的在线年度更新必须在2021年5月31日之前完成。在完成在线年度更新之前, 我们将无法为您的学生分配2021-2022学年的教师或课程表。如果您没有在截止日期前完成更新, 我们将要求您在完成在线年度更新的同时提供居住证明, 以便您的孩子在2021-2022学年在Naperville 203学区的学校上学。

以下信息将帮助您完成每个孩子2021-2022学年的年度更新:

- 访问在线年度更新, 您将需要您的 Campus Parent 用户名和密码。如果您没有 CampusParent 帐户, 请通过 parentsupport@naperville203.org联系家长支持。

如果您在在线年度更新时地址有变化, 则必须提供您的新地址的居住证明。如果家庭结构发生变化, 比如离婚, 则必须提供育儿/监护协议, 以使这些变化/更新生效。您可以在完成在线更新的同时上传文件进行审核, 或者通过电子邮件发送至Enrollment203edocs@naperville203.org, 或者将文件送到我们的集中招生办公室。请致电630.416.2834提前预约。居住和注册信息可以在我们的网站 www.naperville203.org/enrollment上找到。如果您对您的在线更新申请有任何疑问, 请与学校服务经理 Maureen Dvorak 联系, 发送邮件至mdvorak@naperville203.org。

如果您确定您的孩子将不会在8月返回学校就读, 请尽快通知学校。